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Dagordning

1. Välkommen

Thomas Nilsonne hälsar välkommen till dagens sammanträde.

2. Val av justerare och godkännande av dagordning

Judy Albinsson från SPF Tibbleseniorerna utses att tillsammans med
ordföranden justera protokollet.

Dagordningen godkänns.

3. Information om Silver Life

Katariina Stjernfedlt, verksamhetschef på Silver Life, Kaj Björk, Kock på
Silver Life och Johanna Malmivaara, sjuksköterska på Silver Life berättar lite
kort om Siver Life. Katariina berättar att Silver Life blivit uppköpta av
Stockholms sjukhem. Kaj berättar att maten som serveras på boendet är lagad
från grunden och att de till och med gör sin egen äppelmust med äpplen från
trädgården. Johanna berättar om de olika aktiviteterna som finns för alla
boende.

4. Information från Kulturproducent, Margareth Elfström,
Bibliotekarie, Henrik Vanhainen och Bibliotekarie, Sofia Larsson-

Lindqvist

Margaretha berättar att hon arrangerar föreställningar och event för alla
åldrar. Hon berättar att föreningarna kan mejl in sina önskemål om
föreställningar och event. Hon berättar även att en del föreställningar är
väldigt omtyckta så biljetterna blir alltid slutsålda.

Henrik berättar att han jobbar med ett projekt som heter ”Boken kommer”.
Boken kommer är en gratis service för låntagare som pga ålder eller hälsoskäl
inte kan ta sig till biblioteket. Henrik berättar att låntagaren tar kontakt med
biblioteket och han hjälper till med att välja ut böcker och sedan åker han
eller en av volontärerna hem till låntagaren med böckerna
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Sofia berättar att hon jobbar med talböcker och aktiviteter för seniorer på
seniorhem. Hon berättar att det finns en tjänst, Talboken kommer, som går ut
på att låntagarna får sina talböcker digitalt. Hon berättar att denna tjänst inte
bara gäller böcker utan även tidningar.

5. Information och frågor från äldrenämnden

Claes Lagergren berättar att Johanna Andersson som är dietist ska besöka
äldrenämndens sammanträde den 16 maj. Hon ska informera nämnden om
maten som serveras på Johannas Trädgård.

Han berättar även att det ska tas upp en upphandlings ärende som avser

korttidsplatser för personer över 65 år på nästa nämndssammanträde. Claes
berättar att det har inkommit en förfrågan om att köpa platser på
korttidsboende från Danderyds kommun. Han berättar också att

dagverksamheten på biblioteksången 8 har öppnats.

6. Information och frågor från pensionärsorganisationerna

6.1 Dagverksamhet

- Finns planerför att utöka verksamheten?

Malin Elwinger berättar att Linden verksamhet har funnit sedan Ångaren
avvecklades. Dagverksamheten Linden som finns i Gribbylund är för
personer som fått en demensdiagnos. Det erbjuds bland annat social
gemenskap och vällagade måltider.

- Hur många står i kö och väntarpå plats?

Malin svarar att det är I till 2 månaders väntetid.

- Lokalen på Biblioteksgången — vad har hänt där?

Malin berättar att dagverksamheten på Biblioteksgången 8 öppnades den13
maj.
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- Vilka är reglernaför betalning om man endast deltar del av månad?

Thomas berättar att beslut om avgiftsbelopp samt hur avgiften ska debiteras
beslutas på KF.

Representanter från Tibbleseniorerna anser inte att personer som inte deltar
en hel månad ska behöva debiteras för en månad. Claes berättar att även om
en person inte deltar en hel månad så finns det ändå vissa kostnader som
kommunen behöver ta.
Representanter från Tibbleseniorerna vill att frågan kring debitering av
avgiften ska undersökas.

Barbro Lindgren har som förslag att denna fråga tas upp på ett av
Äldrenämndenssammanträden, detta då de beslutar om hur avgiftsformerna
ska vara.

Beslut: Rådet beslutar att detta får bli ett avgiftsärende för Äldrenämnden
att hantera.

4.2 Försäkringar för boende på SÄBO

Representant från Tibbleseniorerna berättar att vid inflyttning får den
boende informationen om att denne måste ha en egen hemförsäkring men att
inget nämns om olycksfallsförsäkring.
Hon frågar om kommunen har någon kollektiv olycksfallsförsäkring för
boenden?

Malin berättar kommunen ingår i Stockholmsregionens Försäkring AB.
Vilket är ett kollektiv försäkring som är avsedd för en del kommuner.

Beslut: Det beslutas av rådet att Malin tar med sig frågan om försäkring
samt förtydligande av informationen om att olycksfallsförsäkring behöver
tecknas av boende.
För en mer fördjupat information kring försäkring bjuder sekreterare med
hjälp av Malin och Claes in en lämplig person till nästa KPR den 9 oktober
för föredragning om detta.
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4.3 Val av ledamöter till KPR

- Oklarheter kring hur valetformellt går till.
Ska vifråga Martin Engman, samhällspolitisk chefpå SPF Seniorerna, om
han kan komma till ett möte och redogöraför SPF:S syn på hur det ska gå
till?

Frågan behöver inte tas upp på då Tibbleseniorerna har löst detta inom sin
pensionärsorganisation.

4.4 Fel i protokollet från 1 februari

Det står i protokollet från 1 februari att ” Rådet är överens om att inte revidera

riktlinjerna” vilket inte stämmer.

Det står i riktlinjerna att rådet ska vara remissinstans vilket har skapat

förvirring då det egentligen ska stå pensionärsorganisationerna ska

vara remissinstans.

Beslut: Claes får i uppdrag att ta med sig frågan om att revidera riktlinjerna

på Äldrenämndens sammanträde i juni.

4.5 Rekrytering av efterträdare till Marie Tid

Claes berättar att äldreomsorgen var tidigare en avdelning med en

avdelningschef, Marie Tid. Han berättar att den avdelningen är nu uppdelat i

två avdelningar med två avdelningschefer.

Mikael Kvist är rekryterad och är på plats han är avdelningschef för

äldreboende, dagverksamhet och natt och patrull

Jonas Sundling är rekryterad men inte på plats än och är ansvarig för

myndighetsavdelningen.

Claes berättar att tanken är att Jonas ska vara med på framtida KPR

sammanträden.
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4.6 Kommunalt fardmedel till Broby gard.

- Kommunen börföreslå detta i remissvaret till Trafikforvaltningen.
961 kommunen ska svara på regionens remiss. Anna Bruzaeus harfått detta.
Arbetet är under beredning inför SBNs sammanträde ijuni.

Representanterna från Tibbleseniorerna berättar för rådet att Anna Bruzaues från
Samhällsutvecklingskontorerat berättat att de har mottagit en remiss från regionen
och att arbetet är under beredning inför SBN. Claes och Thomas berättar att de
inte vetat om detta.

Representanterna undrar varför detta ärende inte kommit till äldrenämnden då
detta är en fråga som de har tagit upp och arbetat med.
Thomas förklarar att remisserna kommer till KS och att det är de som fördelar
ärendena till de olika nämnderna. I detta fall har ärendet gått till
Satsbyggnadsnämnden.

Beslut: Claes ska stämma av detta med Jenny Gibsson.
Sekreterare får i uppdrag att skriva i protokollet att rådet önskar att ett kommunalt
färdmedel till Broby gård ska finnas tillgängligt från och med den 1 januari 2025.
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7. Övriga frågor

7.1 Remissinstans

Barbrofrågar vem som ska hantera remissvaren och hur?
Claes berättar att det är pensionärsorganisationerna som är remissinstanser
och att det finns ett framtaget underlag för hur hanteringen ska vara.

7.2 Munhälsa på SÄBO- Tandhälsan

Anne Forsén representantfrån PRO Täby Centrum undrar hur rutinerna
för mun- och tandhälsan ser ut.

Beslut: Malin får i uppdrag att ta reda på vem som kan komma till nästa
KPR för en föredragning om Munhälsa på SÄBO.

8. Mötet avslutas

Ordförande tackar, önskar alla en trevlig sommar och förklarar mötet

avslutat.
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